
ZAPISNIK 
 

sa 7.sjednice Općinskog vijeća Općine Zadvarje, održane dana 21.09.2022. godine u 19.00 sati u 

prostorijama vijećnice Općine Zadvarje (Svete Kate 28). 
 

PRISUTNI: Toni Popović, Ajda Bajić,  Mate Popović, Ivan Bajić, Filip Kvasina 

ODSUTNI:Anamarija Krnić,Antonija Čizmić 
OSTALI: Načelnik Ivan Krželj 

              Pročelnica Asija Šošić 

 

Konstatira se kako sjednici prisustvuju pozvani vijećnici, pa predsjednik Općinskog vijeća otvara sjednicu 
Predsjednik Općinskog vijeća stavio je na glasovanje dnevni red. Sa 5 glasova „ZA“ usvojen je: 

 

D N E V N I      R E D: 
 

1. Usvajanje zapisnika sa 6 sjednice općinskog vijeća 

2.Izvješće o izvršenju proračuna za period 01.01-30.06.2022 

3.Prijedlog izmjene Odluke o sufinanciranju dopunskog osiguranja osoba u programu 65+ 

4. Prijedlog Odluke o načinu pružanja javne usluge sakupljanja komunalnog otpada na području     

općine Zadvarje 

5.Prijedlog Odluke o ispravci površina u  Odluci  o donošenju izmjena i dopuna UPU 

gospodarske zone Zadvarje - III 

6.Vijećnička pitanja 
 

Ad. 1. 
     

Usvajanje zapisnika s šeste  sjednice Općinskog vijeća Općine Zadvarje 

Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu po toč. 1. 

Vijećnik Filip Kvasina dao je primjedbe na zapisnik jer da u zapisnik nije unešeno da je rekao kako u 
„Procjenu zaštite od požara nije ubačena -radna zona“,te da sam dao primjedbu da u toč.7 tražio da se 

„obilježe javne površine za korisnike koji imaju pravo  po Zakonu-invalide“ 

 
Budući da nije bilo primjedbi, predsjednik Općinskog vijeća stavio je na glasovanje zapisnik s 6. sjednice 

općinskog vijeća zajedno sa primjedbama vijećnika Filipa Kvasine Sa 4 glasova „ZA“ i 1 

„PROTIV“donesena je: 

  

Odluka  o usvajanju zapisnika s šeste sjednice Općinskog vijeća 

 

(Odluka se nalazi u privitku pod Ad. 1. i sastavni je dio  ovog Zapisnika) 

 

 

Ad. 2. 
 

Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu po toč. 2. Prijedlog Odluke u svezi izvršenja proračuna 

Općine Zadvarje za period 01.01.2022. – 30.06.2022. 

 
Načelnik Općine Zadvarje obrazložio je da su ukupni prihodi iznosili  manje nego li je planirano što je i 

običajno budući da većina prihoda se ostvari u drugoj polovici godine.  

Vijećnik Filip Kvasina je tražio da mu se obrazlože knjiženja na stavkama - „uredski materijal i ostali 
materijalni rashodi u iznosu 130.000,00 -,načelnik obrazlaže da se to odnosi na kancelarijski materijal i 

materijal i sredstva za čišćenje i održavanje u iznosu 3.714,30 te ostatak iznosa se odnosi na ostale 

materijalne rashode odnosno na izgradnju javne rasvjete i elektro materijal u iznosu od 127.122,45 kn. 
Vijećnik Kvasina je potom tražio što se knjižilo po stavkama 3232  na iznos 135.000,00 kn 

Načelnik je obrazložio da se odnosilo na trošak održavanja WIFI4EU u iznosu 5.000,00 kn Izrada projektne 

dokumentacija za izmjenu projekta ulazak u gospodarsku zonu 20.000,00,  troškovi Čagalj plastika u iznosu 

28.812,50 kn za izgradnju vodovodne mreže sa spojem GZ i ulica Sv. Kate i Put rodilišta, Troškovi Ciana u 
iznosu 7.875,00, izrada Projektne dokumentacije za šetnicu 73.562,50 

Vijećnik Kvasina je zatim tražio da mu se objasni sto se knjižilo na  stavci kontu 4264 (92.000 kuna)  



Načelnik je obrazložio da se odnosi na izradu projektne dokumentacije za javni WC 6.250,00 kn ,zatim 
račun za tvrtku „Meditronik“  za postavljanje uređaja za mjerenje brzine 38.125,00 ,zatim računi SARA 

STIL 29.362,50 kuna- čelična kapija za ulaz u kanjon,računi „Elos“ d.o.o 19.000,00 kn  

Vijećnik Kvasina je zatim tražio da mu se objasne stavka 3811 
Načelnik je obrazložio da se na toj stavci knjižilo troškovi nabavke TV-za Mup 1.000,00 kn ,mjesečne uplate 

za Dječji vrti ć u mjesečnom iznosu 14.800,00kn,donacija za maturu,donacija Športskoj udruzi,donacija 

KUD Split,sredstva za voditelja klapa, Vijećnik Kvasina je pitao koliki je to iznos, načelnik je odgovorio 
ovisno koliko je imao proba, a  za prvih  6 mjeseci isplaćeno mu je 5040,00 kuna 

Vijećnik Kvasina traži da mu se pošalju bankovni izvodi na mail kao što je i zatražio od DVD-a .Toni 

Popović pita pročelnicu da li se to može s obzirom na GPDR. Pročelnica odgovara da svaki vijećnik ima 

pravo uvida u poslovanje općine, samo što bi se prethodno trebalo najaviti voditelju knjigovodstvenog 
servisa uz suglasnost općine. 

 

Budući da nije bilo daljnjih prijedloga, predsjednik Općinskog vijeća stavio je na glasovanje toč. dnevnog 
reda. Sa 4 glasova „ZA“ i 1“PROTIV“usvojeno je: 
 

Izvršenje  proračuna Općine Zadvarje za period 01.01.2022. – 30.06.2022 

 

(Odluka o usvajanju  pod Ad. 2. sastavni je dio ovog Zapisnika) 
 

 

Ad. 3. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu po toč. 3 Prijedlog izmjene Odluke o sufinanciranju 

dopunskog osiguranja osoba u programu 65 

Načelnik je obrazložio prijedlog da se omogući i isplata osobama koje imaju participacije dopunskog 

osiguranja s osnova invalidnosti ili niskih prihoda pa ne plaćaju dopunsko zdravstveno osiguranje. 

Predložio je da se toj kategoriji umirovljenika isplati kao i osobama koje imaju mirovinu u visini do 2500,00 
kuna što bi u konkretnom slučaju značilo da im se refundira po 70,00kuna mjesečno odnosno 840,00 kuna 

godišnje. 

Budući da nije bilo daljnjih prijedloga, predsjednik Općinskog vijeća stavio je na glasovanje Prijedlog 

izmjene Odluke o sufinanciranju dopunskog osiguranja osoba u programu 65+ 

Sa 5 glasova „ZA“ usvojen  je: 
 

 

Prijedlog izmjene Odluke o sufinanciranju dopunskog osiguranja osoba u programu 65+ 

 

 

 (Izmjena Odluke je  u privitku pod Ad. 3. i sastavni je dio ovog Zapisnika) 
 
 

 
Ad. 4. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu po toč. 4. Prijedlog Odluke o načinu pružanja javne 

usluge sakupljanja komunalnog otpada na području općine Zadvarje 
 
Načelnik je obrazložio Prijedlog Odluke koja je prošla javno savjetovanje,bila je web stranicama općine 
30 dana i na nju nije bilo primjedbi ni prijedloga. 
Vijećnica Ajda Bajić je upitala kada će se započeti sakupljanje na način kako je počelo na 
Šestanovcu,najmanje jedan obilazak . 
Načelnik odgovara da to i je najmanji broj obilazaka,jer za sada nema potrebe za veći broj obilazaka s 
obzirom na količinu skupljenog otpada. 
Vijećnik Kvasina je pitao što je sa mobilnim reciklažnim dvorištem za krupni otpad? 
Načelnik je obrazložio da prema postojećoj Odluci svatko ima pravo da dobije jedanput odvoz godišnje 
krupnog otpada bez naknade do 3 kubika glomaznog otpada. 
 
Budući da nije bilo daljnjih pitanja, predsjednik je zaključio raspravu i stavio točku na glasovanje. 
Sa 4 glasova „ZA“i 1 „PROTIV“ donesena je: 



 
 

Odluka 

o načinu pružanja javne usluge sakupljanja komunalnog otpada na području općine Zadvarje 
 

 

(Odluka se nalazi u privitku pod Ad. 4 i sastavni je dio  ovog Zapisnika) 
 
 

Ad. 5 

 

Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu po toč. 5 Prijedlog Odluke o ispravci površina u  

Odluci  o donošenju izmjena i dopuna UPU gospodarske zone Zadvarje -III 
Načelnik je obrazložio da je Prijedlog budući da je to i predviđeno u UPU gospodarske zone,jer su čestice 
označene sa cca površinom, a prilikom svake parcelacije utvrditi će se točna veličina parcela, a to se 
ispravlja  kroz ispravku površinu u UPU- u gospodarske zone. Budući da nije bilo daljnjih pitanja, 
predsjednik je zaključio raspravu i stavio točku na glasovanje. 
Sa 4 glasova „ZA“ i 1 „PROTIV“donesena je: 
 
                                                                        Odluka 
o ispravci površina u  Odluci  o donošenju izmjena i dopuna UPU gospodarske zone Zadvarje -

III 
 

(Odluka se nalazi u privitku pod Ad. 5. i sastavni je dio  ovog Zapisnika) 

 

 

Ad. 6. 

 
Predsjednik Općinskog vijeća otvorio je raspravu po toč. 6. Vijećnička pitanja 

Vijećnik Kvasina je postavio pitanje vijećnicima Mati Popoviću i Tonu Popoviću da li im je poznato da li 

postoji suglasnost MUP-a na PROCJENU ugroženosti od požara usvojenoj2021 
Oba vijećnika su odgovorili da im je poznato da postoji. 

Vijećnik Kvasina objašnjava da je dobio odgovor od MUP a  da oni posjeduju samo suglasnosti na 

Procjenu ugroženosti od požara iz 2017 g. 
Toni Popović objašnjava da su to tvrdnje,a ne i fakti. 

Načelnik pokazuje prisutnima mišljenje suglasnost MUP i Vatrogasne zajednice na Procjenu ugroženosti 

od požara usvojenu 2021g, a koje vijećnik će dobiti u pismenom obliku u u roku od 30 dana kao odgovor 

na vijećničko pitanje. 
Vijećnik Kvasina pita što je sa radovima na Vrbici da li za to postoji projekt i dozvola te čija je zemlja na 

kojoj se radovi obavljaju. 

Načelnik odgovara da se radi po Pravilniku o jednostavnim građevinama za što nije potrebna građevinska 
dozvola, te da se radi po Idejnom projektu i troškovniku, također vijećnik je tražio ako može dobiti uvid u 

projekt načelnik je odgovorio da će dobiti uvid kao odgovor na pitanje. 

Vijećnica Ajda Bajić je izrazila nezadovoljstvo sa radom cestara prilikom održavanja cesta uklanjanjem 

raslinja uz rubove te da bi bilo normalno da pometu sa ceste , 
Načelnik je odgovorio da će se uputiti dopis Županijskim cestama. 

                                                  

 

 

 

Budući da nije bilo vijećničkih pitanja predsjednik Općinskog vijeća zaključuje rad sjednice u 20.00 sati. 

 

 

                                                                                  Predsjednik  

                                                                                                             Općinskog vijeća: 
                                                                                                                 Toni Popović, mag. soc. 

 

 
                                                                                                       ......................................... 



 
 

 

Zapisničar: Asija Šošić, dipl. iur. 
 

 

                    .......................................... 
 

 

Klasa: 021-05/22-01-07 

UrBroj: 2155/04-01-22-01 
Zadvarje, 21.06.2022. godine 

 

 
 


